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Partij Nr. Vraag / Input Antwoord / Reactie
Partij voor 
de Dieren

1 Nu het nachtleven weer grotendeels open is, waarom 
rijdt tram 22 (nu, maar zeker ook na de 
vervoerkundige koppeling) op uitgaansavonden (in 
ieder geval donderdagavond) niet langer door? 

Ook al voor corona reed tram 22 niet in de late avonduren, omdat 
de vervoervraag van en naar Utrecht Science Park op die 
momenten erg klein is. Tram 22 rijdt ook niet door het centrum – 
de lijn is er immers op gericht een snelle verbinding van en naar 
Science Park te zijn. De hele avond biedt buslijn 28, die wel door 
het centrum rijdt, een verbinding met ruim voldoende capaciteit 
tussen het centrum van Utrecht en Utrecht Science Park. 

2 Min of meer dezelfde vraag voor het nachtnet: nu het 
nachtleven weer grotendeels open is, wanneer gaan 
de nachtlijnen weer rijden? Is hierover al gesproken 
met de vervoerders?

Momenteel sluit de horeca nog om middernacht, wanneer de 
gewone buslijnen nog rijden. Er is nu dus geen reden om de 
nachtlijnen op dit moment weer te laten rijden.

SP OPWAARDERIN
G

Wij hebben bijgevoegde stukken gezien en daarin 
duidelijk de bezwaren van ROCOV over de inspraak 
en participatie procedure gelezen. De SP heeft tegen 
deze procedure van vorig jaar, vervoersplan 2021 
ook al bezwaar gemaakt. Reizigers en 
belangengroepen hebben op deze wijze te weinig 
inspraak. Corona of niet , dat is niet goed.
Graag willen wij in gesprek met collega’s, of zij er 
ook zo in staan, en met de gedeputeerde over een 
oplossing.

Mondeling tijdens commissievergadering.
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Daarnaast willen wij bespreken wat er is gebeurd 
met de adviezen van het ROCOV en over het 
 fenomeen buurtbus, omdat er nu toch lastig 
vrijwilligers te krijgen zijn.
De SP is voorstander van een goed net met 
beroepschauffeurs en zien niet veel in de buurtbus, 
de verantwoording voor de passagiers is volgens ons 
te groot.

Dan het laatste punt er zou geen geld zijn voor 
opschaling. Daar verschillen wij eveneens van 
mening met de gedeputeerde, want er is immers een 
corona potje, waar hij klaarblijkelijk voor OV niet aan 
wil komen.

Ook willen wij wel voorgerekend zien wat nu precies 
de kosten zijn voor het feit dat er in 2022 meer 
werkdagen zijn dan in 2021. Het wordt expliciet 
genoemd maar er staat geen bedrag voor de kosten 
en daardoor zijn wij wel getriccerd.
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